

<b>Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde</b>			
Dato: 27.06.2023 Tidspunkt: 17.00-18.00 herefter fælles spisning. Sted: Houlkærhallens festlokaler Mødeleder: Thomas Linde-Bech Referent: Søs Staun		Deltagere: Thomas Linde-Bech (TLB), Camilla Hansen (CH), Michael Benzaidi Christiansen (MBC), Hans Christian Bundgaard (HCB), Peder Toft (PT), Heidi Kristensen Steffenauer (HKS), Søs Staun (SØ), Tanja Børsting (TB), Finn Højly Bugge (FB), Jens Johansen (JJ), Berit Pold (BP), Maiken Dyrvig (MD), Dorte Bøhme, Mohamad Alo (MA) 8.A Afbud: Fraværende: Magne Smidt (MS) 9.A. elevrådsformand)	
<b>Dagsorden</b>	<b>Tid</b>	<b>Referat</b>	
<i>Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)</i>	<i>Estimer et tid til punktet</i>	<i>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline.</i>	
1.	Godkendelse af referat (B)	5 min.	Godkendt
2.	Nyt fra elevrådet (O)	5 min.	Intet
3.	Nyt fra formand og næstformand (O)	5 min.	Intet
4.	Nyt fra skolens ledelse (O)	5 min.	Der er ansat en ny pædagog, som skal arbejde både i den nye 0. d og i SFO. Eleverne er gået på sommerferie. Vores IT-mand har sagt op. Via midler fra Get2sport har vi ansat en medarbejder, som skal arbejde med brobygning mellem skole, familier og foreningslivet. 9. årgangs prøverne er afsluttet med et fint resultat. Klasesammenlægningen på kommende 7. årgang er forløbet godt. SFO har kommunens nødpasning i sommerferien, så SFO har åbent alle sommerferieugerne. I det kommende skoleår rykker Læsecenteret ud på to skoler og kører forløb der, da der på de pågældende skoler var mange elever, som skulle have et Læsecentertilbud.
5.	Analogiseringsstrategi (D+B) se bilag	10 min.	Debat om analogiseringsstrategiens muligheder og perspektiver. Bestyrelsen bakker op om strategien.
6.	Bestyrelsesnetværket – se referat sendt af Thomas den 16.6. (D)	15 min.	TLB har deltaget i netværksmødet, og der er sendt fælles læserbrev ud til pressen og byrådet. Nyt møde midt i august. Vi skal hele tiden være opmærksom på, hvad vi vil lægge navn til.
7.	Revidering af Princip for fællesarrangementer, ekskursioner og lejrture (B) se bilag	5 min.	Vedtaget

8.	Status på tidligere/ igangværende punkter/ projekter (O) <i>8a. Skolebodens fremtid</i> <i>8b. Det fremtidige          skolefællesskab</i> <i>8c. Trafikundersøgelsen</i>	5 min.	8a - intet nyt 8b - intet 8c - PT har haft kontakt med formanden for Teknisk Udvalg. Vi skal i begyndelsen af august sende en ansøgning om etablering af en kombineret cykel/gangsti på Odshøjvej.
9.	Evt.	5 min.	Der laves en sommerferievideo til forældrene. Fælles møde for forældrerådene og bestyrelsen d. 3. okt. Kl. 17.00. Alle årgange bør have afholdt forældremøde inden og fået etableret forældreråd. Pkt. på næste skolebestyrelsesmøde - planlægning af ovennævnte møde.